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Abstract (en)
The invention relates to a wire unwinding device is which wire can be unwound, even from a very large wire reel (2), in such a way that the direction
of curvature of the wire (6) is maintained and alternating bending of the wire (6) avoided. The wire is passed over a stationary deflecting roller (3), a
deflecting roller (5) which is variable in position in order to apply a pretensioning force, and over a further stationary deflecting roller (3'). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Drahtabspulvorrichtung, bei welcher Draht auch von einer sehr großen Drahtspule (2) so abgespult werden
kann, daß die Krümmungsrichtung des Drahtes (6) beibehalten und Wechselbiegungen des Drahtes (6) vermieden werden. Der Draht wird über eine
ortsfeste Umlenkrolle (3), eine zur Aufbringung einer Vorspannkraft lageveränderbare Umlenkrolle (5) und über eine weitere ortsfeste Umlenkrolle
(3') geleitet.
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